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Kommunfullmäktige 

Svar på interpellation av Mikael Carlsson (NL) om Vad 

händer med planerna för idrottskluster på Järlahöjden? 
 

Mikael Carlsson ställer följande frågor om Järlahöjden:  

• Hur många och hur stora fotbollsplaner kommer att anläggas på Järlahöjden? 

• När planeras den nya simhallen att vara klar? 

• När kommer de två ishallarna på Järlahöjden stå klara? 

• Vad avses med friidrottsyta, kommer till exempel det att anläggas en 400-meters 
löparbana? 

• Hur ser tidsplanen i stort ut för Järlahöjden?  

• Kommer idrottsrörelsen ges möjlighet att påverka planeringen? 

Mitt svar är följande: 

2017 beslutade kommunstyrelsen om en strukturplan för Järlahöjden och den 

kompletterades sedan 2018. Sedan dess har verkligheten förändrats, bl a har arbetet med 

planering av Mötesplats Nacka och överdäckning av del av Värmdöleden tagit form. Därför 

behöver strukturplanen uppdateras.  

 

Strukturplanen syftar till att få till en sammanhängande helhet i området där man ser att 

olika funktioner finns med och samsas, där miljövärden beaktas och ekonomin går ihop. 

Strukturplanen är ingen färdig detaljplan som anger byggrätter utan ger en övergripande 

inriktning för hur den vidare planeringen ska gå till och vilka avvägningar man behöver göra 

mellan olika intressen för att få ihop en bra helhet.  

 

Jag hoppas att kommunfullmäktige under våren 2024 ska kunna ta ställning till 

strukturplanen. Innan strukturplanen är klar kan jag inte ge några ytterligare svar på frågor 

om löparbanor, när ishallar är klara etc.  

 

 

Mats Gerdau (M) 

Kommunstyrelsens ordförande 


